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l. Web
Hemsidans Forum har hitintills bara haft ett fital besdk.

2. Ekonomi
- Krister har delat ut fakturor pe nedlemsavgiften lijr veren 2009 till samtliga fastigh€tsagare.

Den liirh<ijda medlemsavgiften pa 1000 kr liir 2010 kommer att tas upp pa fakturan i
december liir att t?icka amorteringar pA samf;illighetens asfaltlan.

- I dvrigt fttljs budgeten Aven om utgifter och inkom$er aker berg och dalbana
- Krister informerade att samliilligheten erhaller rabatt pa Nordsjiis sortiment genom att visa

upp fakturan pa medlemsavgiften. Rabattema varierar beroende pa vilken vara som k6ps.
- En fastighe$agaie har fortfarande inte betalat fakturan pe asfalteringslanet. Krister har gjort

personligt besiik och lamnat ut peminnelse med avgift. Styrelsen uppdrar Ar Krister att i laga
ordning beivra samf:illighetens fordran.

3. Asfalt
Nils varit i kontakt med Jan Hall, som inte hade negot nFt om asfalteringen. Jans lijrslag efter
samtal med Sweco var att samla alla papekande om asfalteringen, g?ima dokumenterade med
foton och datum. Dessa ska laggas fram vid garantibesiktningen om 2 er med Sweco och
NCC.

4. Gungor och lekplatser
- Nya gungor och kattingar iir bestallda. Den skolungdomspraktikant som anlitades i fior

sommar liir gungorna har ombetts att slutfijra detta arbete.
- Styrelsen diskuterade om net skulle ha kitpts till sandladoma med tanke pe alla katter, som

anvander sandladoma lijr sina behov. Styrelsen beslutar att fn inte kdpa nAgot nat.
Styrelsen konstatemde ockse att biliigama klagat pe katter som hoppar upp pa bilama och
rispar d€m.

5. V{gen till Gunnesbo
Styrelsen diskuterade utbyggnaden av afnirscentret vid Mobilia som medfitr mer trafik och hur
detta skulle piverka Gunnesbo bostadsomrAde.

6. Ovrigt
- Pe skdtseldagen i april framfiirde flera fastighetsiigare iinskemal om kdp av flis till vem

gemensamma omraden. Sq/relsen beslutade att awakta med detta till veren 2010.
- NAsta mdte bestams till den l7 september hos Krister, hus nr 409.
- Birgit fick i uppdmg aft kontakta Hvilanpojkama till skdtseldagen ldrdagen den 26

septemDer.
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